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Till kommunfullmäktige i Hylte kommun

Fråga till ordförande i Samhällsbyggnadsnämnden.

När trafikverket nyasfalterar en vägsträcka brukar det inte ta mer än högst 
en vecka innan man har fyllt upp längs den nya kanten - detta för att 
minska olycksrisken om någon av misstag kommer lite utanför den nya 
kanten.

När Hylte kommun lägger ny asfalt på GC-vägen mellan Hyltebruk och 
Skärshult har det dröjt flera månader utan att det blivit uppfyllt längs 
kanterna. På en del ställen är det så mycket som 9 cm hög kant. Med 
tanke på att det är många cyklister som färdas där är risken stor att någon 
kommer utanför kanten, med risk för stora skador.

Min fråga till ordföranden i SBN blir därför

När blir GC-vägen mellan Hyltebruk färdigställd, dvs när blir det uppfylla 
längs asfaltskanterna?

220330

Centerpartiet

c Lennart Ohlsson (C)
Besök

centerpartiet.se/


